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Intervju med Hanna Wennerlund, intervjuperson nr 34  

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:50:24 
Datum: 2020-02-21 
Intervjuare: Marja Ågren 
Plats: Göteborg stadsmuseum, Sarauws rum 
Tid: 11:00 – ca 12:00 
 
 
Intervju med Hanna Wennerlund 

Bandningen börjar 
 
Intervjuare 1 [00:00:01]: Jo, nu lyser den. 
 
Talare 1 [00:00:01]: Nu. 
 
Intervjuare 1 [00:00:03]: Bra. Då ska den vara igång och då kan vi börja. Då börjar jag helt 
enkelt med att säga att den är den 21:e februari 2020. 
 
Talare 1 [00:00:11]: Yes. 
 
Intervjuare 1 [00:00:11]: Och vi sitter här i Sarauws rum, heter det här rummet på Göteborgs 
stadsmuseum, för jag ska göra en intervju i projektet Göteborg berättar och jag som 
intervjuar heter Marja Ågren och jag ska intervjua dig som heter? 
 
Talare 1 [00:00:25]: Hanna Wennerlund. 
 
Intervjuare 1 [00:00:26]: Ja. Roligt. 
 
Talare 1 [00:00:28]: [Skratt 00:00:28] 
 
Intervjuare 1 [00:00:28]: Och är du född i Göteborg? 
 
Talare 1 [00:00:30]: Ja 
 
Intervjuare 1 [00:00:32]: Mm. När då? 
 
Talare 1 [00:00:32]: Äh, 24e februari 1994. [skratt 00:00:34] 
 
Talare 1 [00:00:34]: Ha. Det betyd... oj. Du fyller år snart nu då. Ja. 
 
Talare 1 [00:00:38]: Ja, på månad. [skratt 00:00:39] 
 
Intervjuare 1 [00:00:38]: Ja. Vad blir du då? 
 
Talare 1 [00:00:40]: 26. 
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Intervjuare 1 [00:00:42]: Ja just det. Mm. Grattis i förskott. [skratt 00:00:43] 
 
Talare 1 [00:00:43]: Tack så mycket. 
 
Intervjuare 1 [00:00:46]: Äh, var i Göteborg är du uppvuxen? 
 
Talare 1 [00:00:48]: Jag är uppvuxen i Örgryte-Härlanda, eller Härlanda var det ju då där jag 
föddes, så slogs det ihop sen. 
 
Intervjuare 1 [00:00:54]: Mm. Bodde ni i hus eller i lägenhet? 
 
Talare 1 [00:00:56]: Ja, vi bodde i villa. 
 
Intervjuare 1 [00:00:57]: Mm. Och var bor du nu? 
 
Talare 1 [00:01:00]: Jag bor fortfarande i Örgryte-Härlanda, ungefär fem minuter från där jag 
växte upp. I en lägenhet. 
 
Intervjuare 1 [00:01:09]: Okej. Lite mer specifikt, vad är det, vad heter liksom området i? 
 
Talare 1 [00:01:13]: Äh, ja, Torpa heter det. Så att det är, ja mitt emot Torpaskolan, ligger 
det. 
 
Intervjuare 1 [00:01:22]: Är det typ vid Munkebäckstorg nånstans eller? 
 
Talare 1 [00:01:24]: Äh vid Kaggeledstorget närmre. 
 
Intervjuare 1 [00:01:26]: Aja, just det. 
 
Talare 1 [00:01:27]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:01:28]: Mm. Jag är inte jätteorienterad i de stadsdelarna men [skrattar 
00:01:34] . 
 
Talare 1 [00:01:32]: Nej, det förstår jag. 
 
Intervjuare 1 [00:01:35]: Ja. Men då vet jag ungefär. Det spelar ingen roll, men bara för att 
veta liksom. 
 
Talare 1 [00:01:37]: Ja, precis. 
 
Intervjuare 1 [00:01:39]: Äh, okej. Så du, och har du liksom bott nån annanstans emellan 
eller är det? 
 
Talare 1 [00:01:44]: Ja, jag bodde, för några år sen bodde jag ett år i Malmö och sen så 
flyttade jag hem och bodde lite hos min mamma [skratt 00:01:51] och sen så flyttade jag till 
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Hammarkullen och bodde där i, inte fullt ett år tror jag, och sen så flyttade jag ihop med min 
sambo då i Örgryte-Härlanda. [skratt 00:02:03] 
 
Intervjuare 1 [00:02:04]: Mm. Var det att ni valde just att bosätta er där eller blev det lite så? 
 
Talare 1 [00:02:08]: Ja, lite både och. Det var inte helt så här bestämt att vi var tvungna att 
bo där men jag jobbade i Partille då, så då så tyckte jag att det var skönt att inte flytta för 
långt bort, när vi ändå skulle flytta ihop, och då så hade vi sån tur att vi fick lägenheten 
[skrattar 00:02:27] . 
 
Intervjuare 1 [00:02:26]: Så det är du och din sambo som bor där? 
 
Talare 1 [00:02:28]: Ja, precis. 
 
Intervjuare 1 [00:02:31]: Hur kom det sig att du bodde, eller hamnade i Hammarkullen innan 
då? 
 
Talare 1 [00:02:35]: Äh, jag sökte nog dom lägenheter jag hade chans på. [skratt 00:02:39] Så 
det var den jag fick utifrån vilka dagar jag hade på Boplats och så. 
 
Intervjuare 1 [00:02:43]: Mm. Just det. Hur trivs du där ni bor nu då? 
 
Intervjuare 1 [00:02:47]: Jättebra. [skratt 00:02:48] Jag är lite partiskt tror jag eftersom jag är 
uppvuxen där och känner området, men jag tycker det är kanonområde [skratt 00:02:56] 
verkligen. 
 
Intervjuare 1 [00:02:55]: Mm. Mm. Vad är det som är bäst eller bra med det? 
 
Talare 1 [00:03:00]: Jag gillar att det är så nära till grönområden typ, eller det finns ju Skatås 
där i närheten liksom. Det tycker jag är typ det bästa [skratt 00:03:07] med att bo där. Och 
sen så är det ju lite att det är bekvämt att bo på en plats där man vet var allting ligger, man 
behöver liksom inte, man, det, man behöver inte vänja in sig i området [skratt 00:03:18] 
utan man har helt koll. Och sen också lite [skratt 00:03:26] själviskt, att bo nära min mamma 
tycker jag är kanon. [skratt 00:03:29] 
 
Intervjuare 1 [00:03:29]: Just det. Bor de, bor hon kvar där du? 
 
Talare 1 [00:03:32]: Aa, precis. Hon bor kvar och min lillasyster bor kvar. 
 
Intervjuare 1 [00:03:34]: Mm. Men, har din sambo någon koppling till området? 
 
Talare 1 [00:03:40]: Inte direkt. Ähm, hans pappa jobbade en period i tror jag, i Örgryte-
Härlanda men han har ingen koppling så. 
 
Intervjuare 1 [00:03:51]: Mm. Men det, han gillar, han är med på…? 
 
Talare 1 [00:03:55]: Ja men han, han hoppade på tåget och han blev jättenöjd, så det var ju 
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tur [skrattar 00:03:57], att man inte flyttade någonstans där han [?? 00:04:01] . 
 
Intervjuare 1 [00:04:01]: Men bytte ni då eller hur fick ni lägenhet? 
 
Talare 1 [00:04:03]: Ja han hade internkö på vårt bostadsbolag liksom, så att då, då behöver 
man inte lika många år tror jag, men hade bott några år där han bodde också, så han hade 
mycket ködagar [skrattar 00:04:18] . 
 
Intervjuare 1 [00:04:18]: Ja jag förstår, jag förstår, det är det det handlar om. 
 
Talare 1 [00:04:20]: Ja men det är verkligen det [skrattar 00:04:22] . 
 
Intervjuare 1 [00:04:22]: Men hann du någonsin, hann du bo in dig i Hammarkullen eller få 
en känsla för det? 
 
Talare 1 [00:04:26]: Alltså lite grann men samtidigt så kändes det som att jag, jag jobbade 
och sen så åkte jag hem och sov [skrattar 00:04:35] , lite, så att jag hade inte koll riktigt på 
området som så liksom, så att jag, det var inte så att jag kände till, ja kultur och vad det fanns 
för kultur eller liksom såna grejor, utan det var, då åkte man in till stan [skrattar 00:04:54] 
för att, ja, det blev så liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:04:56]: Ja just det, men kände du att du trivdes? 
 
Talare 1 [00:05:00]: Ja, absolut, hade inga, eller såhär, inga problem att bo där [skrattar 
00:05:00] . 
 
Intervjuare 1 [00:05:01]: Nej, nej. Vad är det du jobbar med? 
 
Talare 1 [00:05:07]: Jag jobbar, just nu pluggar jag, men jag jobbade på förskola innan, och 
har fortfarande fast tjänst där, men nu pluggar jag till socionom. 
 
Intervjuare 1 [00:05:16]: Mm. Äh, var var du utbildad förskolelärare eller? 
 
Talare 1 [00:05:19]: Nej. 
 
Intervjuare 1 [00:05:20]: Nej. Mm. 
 
Talare 1 [00:05:21]: Jag kom in som vikarie och så fick jag fast tjänst som barnskötare. 
 
Intervjuare 1 [00:05:26]: Ja vad bra. Har du varit på flera olika förskolor då eller? 
 
Talare 1 [00:05:28]: Äh, ja, innan har jag det, när jag var lite mer timvikarie, för jag har varit 
det i två olika perioder, men andra gången när jag kom in så var jag bara på ett ställe. 
 
Intervjuare 1 [00:05:39]: Mm. Och socionomutbildning, är den på Göteborgs universitet? 
 
Talare 1 [00:05:42]: Ja, precis. 
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Intervjuare 1 [00:05:43]: Vad fick dig att välja just den? 
 
Talare 1 [00:05:47]: Ähm jag tror att det var lite, alltså jag trivdes jättebra med att jobba 
som, på förskola, men så tror jag att jag kände, eller för jag har alltid älskat att jobba med 
barn, men så kände jag nog att såhär jag ville testa att jobba med barn på ett annat sätt 
liksom och i en annan kontext. Och sen så har jag många runt omkring mig som jobbar med 
socialt arbete, så då, jag vet inte, de verkade trivas [skrattar 00:06:12] , så jag kände att då 
testar vi, men det kändes lite impulsivt typ också, så att, jag vet inte. 
 
Intervjuare 1 [00:06:20]: Men det är ett sånt yrke som behövs, är det inte så? 
 
Talare 1 [00:06:22]: Jo, precis, det är väldigt, det är jättebrist på, ja på sina ställen kan man 
säga. 
 
Intervjuare 1 [00:06:28]: Mm, men då har du ändå det, det är liksom en trygghet? 
 
Talare 1 [00:06:31]: Ja, ja men verkligen, det är inte svårt att få jobb[skrattar 00:06:34] . 
 
Intervjuare 1 [00:06:34]: Nej, men har det motsvarat dina förväntningar då? 
 
Talare 1 [00:06:37]: Ja men det tycker jag, alltså, jag tycker det är svårt att veta hur det blir 
när man kommer ut sen, men just studierna tycker jag är, det var ungefär det jag hade tänkt 
mig att det skulle vara och det är det som intresserar mig liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:06:48]: Mm, men har du mycket kvar? 
 
Talare 1 [00:06:50]: Jag har, jag är på fjärde terminen nu så jag har tre terminer kvar efter 
det här, så det är ett och ett halvt år kvar till. 
 
Intervjuare 1 [00:06:57]: Mm, ja, kul. 
 
Talare 1 [00:06:58]: Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:06:59]: Frågade jag det, vilken förskola det var, eller var den låg den som 
du? 
 
Talare 1 [00:07:02]: Äh den ligger i Partille, i Sävedalen. 
 
Intervjuare 1 [00:07:02]: Ja just det. Mm. Så vad tänker du sen, när du är färdig? 
 
Talare 1 [00:07:11]: Jag tänker nog, ja, jag är ju inriktad på barn och ungdomar på något sätt, 
men sen så är jag inte helt säker på hur, men jag är väldigt intresserad av såhär samtal och 
så, så jag kan tänka mig, ja men familjebehandling tycker jag är väldigt intressant, 
skolkurator eller jobba på Bup eller ungdomsmottagning och, lite den typen av, men sen kan 
jag också tänka mig, alltså boenden för mammor och barn eller föräldrar och barn och sådär, 
så att det, ja, lite så [skrattar 00:07:50] . 
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Intervjuare 1 [00:07:50]: Mm, spännande. 
 
Talare 1 [00:07:51]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:07:52]: Skulle du kunna beskriva ungefär hur en vanlig dag ser ut för dig 
idag? 
 
Talare 1 [00:07:58]: Ja, det beror lite på, jag vaknar på morgonen [skrattar 00:08:05] , tar en 
kopp kaffe, äter frukost, och sen beror det lite på om jag har skola eller inte, för antingen då 
så åker jag in till skolan och så har jag väl seminarium eller föreläsning [skrattar 00:08:18] 
eller vad det kan vara, äh, sitter ibland och pluggar lite i skolan eller så åker jag hem och gör 
det efteråt. Ja, vad brukar jag göra mer [skrattar 00:08:28] , har jag inte skola så blir det 
oftast att då sitter jag hemma och pluggar, eller på bibliotek. Äh, en vanlig dag, ska man ha 
med det tråkiga också? 
 
Intervjuare 1 [00:08:40]: [skrattar 00:08:41] 
 
Talare 1 [00:08:41]: Fyller en diskmaskin. 
 
Intervjuare 1 [00:08:43]: Ja, just det. 
 
Talare 1 [00:08:44]: Försöker städa undan lite, vänta på att sambon ska komma hem 
[skrattar 00:08:48] . 
 
Intervjuare 1 [00:08:48]: Mm. 
 
Talare 1 [00:08:49]: Laga mat, ähm, ja [skrattar 00:08:54] . 
 
Intervjuare 1 [00:08:52]: Mm, typisk Göteborgsvardag? 
 
Talare 1 [00:08:55]: Ja, lite så [skrattar 00:08:57] . 
 
Intervjuare 1 [00:08:57]: Ja, lite. 
 
Talare 1 [00:08:58]: Ja 
 
Intervjuare 1 [00:08:58]: Mm. Men är det något, har du någon sån här hobby eller några 
speciella grejor som du brukar göra på, när du är ledig? 
 
Talare 1 [00:09:07]: Inte jättemycket just nu. Gud vad gör jag när jag är ledig, det blir mycket 
att man är med kompisar och familj tror jag, när man är, eller när jag är ledig. 
 
Intervjuare 1 [00:09:20]: Mm. 
 
Talare 1 [00:09:21]: Ähm, men hobby, har jag någon hobby [skrattar 00:09:25] . 
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Intervjuare 1 [00:09:26]: Det är en jobbig fråga [skrattar 00:09:27] . 
 
Talare 1 [00:09:27]: Ja, alltså jag tycker det är kul att gå på loppis och sådär och på 
secondhand, jag vet inte om det är någon hobby riktigt men det är något jag tycker om att 
göra. 
 
Intervjuare 1 [00:09:36]: Ja, ja, vad brukar ni göra tillsammans då typ på helger och sådär? 
 
Talare 1 [00:09:39]: Mm, vad brukar vi göra [skrattar 00:09:42] . Ähm, ibland åker vi ut till 
min sambos föräldrars sommarställe på Tjörn, eller så träffar vi, ja, träffar kompisar på 
kvällarna, eller, vi gillar att åka typ, eller såhär, gå på Universeum tycker vi är kul [skrattar 
00:10:07]. Vi tycker det är kul, och vi brukar åka ibland på Nordens ark tycker vi är roligt, 
ähm, vi har precis skaffat en bil så vi tänker att vi ska försöka göra lite mer utflykter för det 
tycker vi är roligt. 
 
Intervjuare 1 [00:10:21]: Mm, vad kul. 
 
Talare 1 [00:10:22]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:10:22]: Har ni några särskilda som ni har tänkt ut, såhär, att ni ska åka till? 
 
Talare 1 [00:10:23]: Ja men det är Nordens ark igen [skrattar 00:10:28] , sen så har jag börjat 
kolla lite på vad man kan göra liksom runt omkring i närområdet, så då har jag kollat lite på 
älgsafari har jag sett att det finns, äh och så den här bronsåldersbyn i vad är det Tanumshede 
eller något sånt där. 
 
Intervjuare 1 [00:10:47]: Mm, just det. 
 
Talare 1 [00:10:49]: Ja men lite åka runt och se de här kulturplatserna liksom, Tjolöholms 
slott och Nääs slott och lite såna grejor tänker jag. 
 
Intervjuare 1 [00:10:59]: Mm, låter jätteroligt. 
 
Talare 1 [00:10:59]: Ja [skrattar 00:11:00]  det är skönt när man såhär, eller det är roligt när 
man för första gången kan åka och göra det själv liksom, att kolla vad som finns [skrattar 
00:11:10] att åka till. 
 
Intervjuare 1 [00:11:10]: Mm, verkligen. Mm. 
 
Talare 1 [00:11:10]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:11:10]: Men var det huvudanledningen till att ni skaffade bil? 
 
Talare 1 [00:11:15]: Ähm, ja men lite, jag tror att lite var för att jag skaffade körkort ganska 
nyss, äh och då kände jag att jag måste hålla igång och köra för annars kommer jag tappa det 
liksom [skrattar 00:11:25] , äh men sen så är det också jättemycket den här frihetsaspekten, 
att äh, att kunna dra iväg själv liksom, och min pappa bor på Tjörn nu och då är det alltid att 



8 
GSMARkiv:190012:34  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 34: Hanna Wennerlund 
 

då får man liksom förhålla sig till andra och kolla, när kan ni, och nej men vi anpassar oss och 
det, ja men skönt att kunna bestämma själv när man ska åka iväg och så. 
 
Intervjuare 1 [00:11:49]: Mm, använder du den till vardags liksom? 
 
Talare 1 [00:11:53]: Inte jättemycket, alltså såhär om jag ska till skolan eller jobbet eller så, 
så tar jag alltid kollektivtrafik i princip, det är mer om man ska såhär ut på ärende, alltså om 
man ska till Ikea eller liksom åka iväg och handla någonting typ, såna grejor, men inte handla 
mat[skrattar 00:12:15] , inte, alltså det är såhär. 
 
Intervjuare 1 [00:12:15]: Mm, just det, är, har din man, jobbar han eller är han? 
 
Talare 1 [00:12:19]: Han, han jobbar och pluggar nu, han har precis börjat plugga lite igen så 
han jobbar 50 procent och pluggar lite. 
 
Intervjuare 1 [00:12:25]: Mm, jag tänker att han behövde pendla till? 
 
Talare 1 [00:12:27]: Äh ja nej han har inte körkort [skrattar 00:12:29] , så det är jag som är 
chauffören i vårat. 
 
Intervjuare 1 [00:12:33]: Ja. Bra. 
 
Talare 1 [00:12:34]: Mm. [skrattar 00:12:34] 
 
Intervjuare 1 [00:12:35]: Men för det är en fråga också, hur rör du dig i staden? 
 
Talare 1 [00:12:39]: Alltså hur jag tar mig runt liksom? 
 
Intervjuare 1 [00:12:40]: Ja, både och, både det men också var du rör dig liksom eller sådär? 
 
Talare 1 [00:12:45]: Ja det blir ju, jag rör mig ju mycket hemifrån mig till liksom stan, alltså till 
skolan och sådär, vid Haga och, ja vad rör jag mig i stan, men det är mycket, man åker in till 
stan eller sådär, om man ska hem till kompisar så kan man åka, jag vet inte, det känns som 
att just nu i alla fall där jag är precis nu i livet så blir det mycket att jag rör mig från hemmet 
till skolan och skolan och hem [skrattar 00:13:16] typ. Men jag tror att… ja vad rör jag mig, 
gud vad svårt. 
 
Intervjuare 1 [00:13:25]: Det är okej. 
 
Talare 1 [00:13:27]: [skrattar 00:13:27] Det känns ju som att man rör sig överallt, men sen 
när man börjar tänka på det så. 
 
Intervjuare 1 [00:13:34]: Känner du till Göteborg tycker du? 
 
Talare 1 [00:13:37]: Ja men det tycker jag, jag har koll på vart saker ligger och. 
 
Intervjuare 1 [00:13:39]: Mm, har du varit runt i alla liksom stadsdelar om man tänker? 
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Talare 1 [00:13:44]: Ja men jag tror det, det känns som att jag har bra koll på liksom östra 
Göteborg, jag har koll på Angered, Kortedala, Gamlestan, och sådär. Lite sämre på västra 
Göteborg tror jag, för att jag har inte varit där lika mycket [skrattar 00:14:03] , så jag har lite 
småkoll på typ Frölunda, jättedålig koll på Tynnered, halvkass koll på Majorna [skrattar 
00:14:12], så att jag tror att såhär, det har nog varit mycket de östra delarna där jag har rört 
mig, att det är där jag har lite bättre koll. 
 
Intervjuare 1 [00:14:22]: Det blir ju ofta så. 
 
Talare 1 [00:14:23]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:14:23]: Mm. Var bor dina kompisar är det liksom överallt eller? 
 
Talare 1 [00:14:26]: Alltså de har bott mycket i östra delarna, men nu så har många flyttat till 
Hisingen till exempel, har en kompis som har flyttat till Frölunda, så att, ja men det är mest 
Hisingen och Frölunda tror jag, nu som. 
 
Intervjuare 1 [00:14:42]: Mm, för det var det jag hade som fråga också just om His, om du 
känner till Hisingen också, eller vad är din relation till? 
 
Talare 1 [00:14:49]: Ja, [skrattar 00:14:49] , ja, ja men både och skulle jag säga, jag har haft 
kompisar som när jag var yngre bodde i Torslanda, så då var man ute där en del. Ähm... vet 
var Backaplan ligger [skrattar 00:15:04] , och nu har jag börjat då vara lite mer i typ 
Kvillebäcken och sådär. Ähm... och så har min sambo kompisar ute i Skogome, så där har 
man ändå varit lite grann. Och så när jag var yngre så gick på ridning ute i Tuve, så att man 
har ändå varit på lite olika ställen på Hisingen, så att [skrattar 00:15:21] . 
 
Intervjuare 1 [00:15:22]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:15:23]: Ja. Lite koll känns det som att [skrattar 00:15:25] jag har. 
 
Intervjuare 1 [00:15:26]: Mm, just det. Men havet, är du där någonting eller i skärgården 
eller så? 
 
Talare 1 [00:15:32]: Mm, inte jätte, alltså vi brukar åka en del, alltså jag och mina kompisar 
brukar åka ut till Saltholmen typ eller Äng, det finns något som heter Ängholmen där tror jag, 
som vi brukar åka till för det är lite mindre folk där [skrattar 00:15:46] , men jag, om man ska 
ta innan då när jag inte hade körkort så var det lite meckigt eftersom det tar ju sin lilla tid på 
spårvagnen, så det blev lite att jag i alla fall drog mig för att åka ut dit, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:16:02]: Men vad, hur känner du inför havet annars liksom, generellt, är 
det? 
 
Talare 1 [00:16:06]: Älskar havet [skrattar 00:16:08] , ja. Älskar att bada i havet. 
 
Intervjuare 1 [00:16:12]: Ja, när du var, när du växte upp, var det, har ni haft Tjörn då som 
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eller har det? 
 
Talare 1 [00:16:16]: Nej då bodde inte han där men vi hade sommarställe ute på Orust eller 
utanför Orust, så att då är jag ju uppväxt med att liksom åka dit typ varje sommar. Ähm, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:16:25]: Mm. Det är där man badar och är vid havet då kanske? 
 
Talare 1 [00:16:29]: Ja men jag har haft lite både och för jag eller såhär jag är eftersom jag är 
uppväxt nära liksom Skatås så har man ju haft Härlanda tjärn nära, så det har varit liksom, 
man har haft [skrattar 00:16:35] både och typ, mm. 
 
Intervjuare 1 [00:16:40]: Mm, mm, och det är inget som du föredrar sådär, hav och sjö eller 
liksom? 
 
Talare 1 [00:16:44]: Mm, alltså föredrar nog hav nu, när jag var liten tror jag inte det spelade 
så stor roll, då kanske man gillade sjön för att det var varmt och sådär, men nu gillar jag nog 
havet mer tror jag, det känns fräschare på något sätt, inte säker på varför [skrattar 
00:16:58]. 
 
Intervjuare 1 [00:16:59]: Mm, nej, mm just det, jag tänkte på en sak också... 
 
Talare 1 [00:17:00]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:16:59]: Apropå vad din stadsdel är, du sa ju vad som var bra med det men 
är det någonting som inte är bra med där, där du bor tycker du? 
 
Talare 1 [00:17:07]: Alltså inte som jag, ah, kan komma på nu. Jag tror att det kan 
förekomma en del rasism i min stadsdel [skrattar 00:17:16] , eller såhär jag vet att när jag 
växte upp så, så ja men det kändes som att det var lite såhär nazistiska gäng och sånt, där 
när jag växte upp, inte helt koll på hur det är nu, men det, jag vet inte, det är det jag har 
tänkt på innan i alla fall. 
 
Intervjuare 1 [00:17:36]: Mm. 
 
Talare 1 [00:17:37]: Ähm men sen vet inte jag hur det har utvecklats [skrattar 00:17:40] 
liksom eller hur det ser ut nu. 
 
Intervjuare 1 [00:17:40]: Nej, varför var det så tror du? 
 
Talare 1 [00:17:44]: Alltså jag vet inte, jag minns att såhär när jag gick i högstadiet så var det 
mycket fokus på det för att, ja men den, den andra skolan i mitt område så vet jag att det var 
någon tjej som där de rykte av henne sin, hennes slöja, och så minns jag att det satt, alltså 
att man kunde stöta på att det sitter, satt uppe såhär bilder på någon hängd person och 
sådär, ähm… Men jag vet inte varför det var just där liksom, för jag, eller så som jag upplever 
det, alltså Göteborg är ju en ganska segregerad stad liksom, eller den är väldigt segregerad 
på sina ställen… sen alltså, jag skulle säga att det är ju inte den mest blandade stadsdelen 
heller men som jag upplever den nu i alla fall så är det relativt blandat, för att det finns 



11 
GSMARkiv:190012:34  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 34: Hanna Wennerlund 
 

liksom både, både villor och så finns det bostadsrättslägenheter men sen så finns det också 
ett bostadsbolag som liksom har ganska låga hyror typ, så det känns som att det, det blir lite 
mer blandat än på andra ställen, vet inte vart jag skulle komma [skrattar 00:18:56] med det 
här, men ändå att det finns lite, lite blandat klientel på något sätt. 
 
Intervjuare 1 [00:19:03]: Mm, men du tänker att det kan, de här åsikts… ja riktningar, eller 
liksom det? 
 
Talare 1 [00:19:07]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:19:08]: Vad man ska kalla det, kan ha att göra lite med hur strukturen är 
där? 
 
Talare 1 [00:19:12]: Jag vet inte, jag tror att jag blev kanske förvånad över att det var så 
eftersom att det har varit blandat ganska länge, men nej jag vet inte varför det sett ut så 
faktiskt, jag tror att det kan, kan säkert finnas [skrattar 00:19:26] någon historia bakom som 
jag kanske varit för ung för att ha koll på liksom, hur det, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:19:32]: Mm, men vad känner du, vad tänker du med om segregationen 
överhuvudtaget liksom i staden så, har du några tankar om det? 
 
Talare 1 [00:19:41]: Ja, alltså det, det är ju väldigt mycket, det är ju, jag vet att det såhär i 
skolan fick vi göra någon sån här, vad var det, vi skulle åka elvans spårvagn från Saltholmen 
till Bergsjön liksom, och det är ju, även om man visste om segregationen innan så blir det ju 
löjligt tydligt när man då tar den här spårvagnsresan liksom [skrattar 00:20:03] . 
 
Intervjuare 1 [00:20:04]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:20:05]: Och det är ju... man märker ju av det. Jag vet ju att sen när jag flyttade 
till Hammarkullen så, jag vet att det var en person som pratade med mig då som, som sa 
såhär, oj hej bor du här, jag bara ja, [skrattar 00:20:18] jag bor här, jaha nej men gud, det 
brukar inte vara, alltså såna som du brukar ju inte bo här, nehej [skrattar 00:20:25] sa jag, 
eller såhär, och ja, det… men det känns som att man inte gör jättemycket åt segregationen 
heller, det känns inte som att det är något aktivt man jobbar för och man på samma sätt som 
man, det känns inte riktigt som man jobbar för att folk ska kunna ha råd med sina lägenheter 
heller liksom [skrattar 00:20:44] eller såhär, ha någonstans att bo, eftersom man bygger ju 
väldigt mycket antingen väldigt dyra hyresrätter eller så bygger man bostadsrätter och det 
känns som [skrattar 00:20:55] ett väldigt konstigt sätt att tackla problem [skrattar 00:20:57] , 
man börjar uppifrån och tror att det ska rinna neråt liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:21:01]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:21:03]: Ähm. 
 
Intervjuare 1 [00:21:03]: Har du någon tanke på hur det skulle, alltså inte som att du sitter 
med lösningen kanske men? 
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Talare 1 [00:21:08]: Jaha [skrattar 00:21:09] , jag är orakel. 
 
Intervjuare 1 [00:21:11]: Finns det någonting du tänker att det här borde man göra eller 
liksom? 
 
Talare 1 [00:21:14]: Man borde bygga alltså rimligt prissatta hyresrätter för att det man gör 
nu är ju att, eller såhär, man kan inte bygga lägenheter med så hög standard att de kostar 
typ 13000 kronor i månaden, för att då tror man ju att de som såhär hyr de lite billigare 
lägenheterna, att då skulle de flytta till de dyrare lägenheterna och så fylls det på därifrån, 
men det är inte de som behöver lägenheter [skrattar 00:21:41] liksom. De som behöver 
lägenheter är ju de som inte har någonstans, inte har råd att, att köpa lägenhet, de har inte 
råd med de dyra lägenheter som ligger ute, det är ungdomar som behöver liksom flytta 
hemifrån, och man, det känns inte som att det är de man bygger för, alltså det som byggs 
där jag bor nu är också väldigt dyra hyresrätter eller bostadsrätter, och det blir så himla 
tröttsamt att här bygger vi nya bostadsrätter, man ser det överallt liksom. Äh, och det är, det 
känns som att man blir väldigt frustrerad över hur de, hur man tar beslut då, för att då 
kommer man ingenstans. Här har vi en bostadskris som liksom har dundrat på i flera flera år, 
och det, känns inte som att man gör så mycket åt det [skrattar 00:22:32] . 
 
Intervjuare 1 [00:22:33]: Mm, mm, nej, och du tänker du att den har, att det hör ihop med 
segregering, segregationen också? 
 
Talare 1 [00:22:37]: Ja men lite så, vad, det blir ju lite såhär, var har, låt säga nyanlända 
svenskar liksom, var har de råd att bo? Var, alltså ja men det är ju så, har man inte så lång tid 
på Boplats så finns det ett antal platser där man kan få lägenhet, och jag tror att såhär, folk 
som kanske jag har växt upp med då, vill man inte [skrattar 00:23:10] , vill man inte bo i 
Bergsjön, Hammarkullen, Kortedala av vilken anledning det nu kan vara, då har man 
antingen kontakter, man kanske kan bo hemma, nu menar jag inte att såhär att det skulle 
vara ett problem att bo där, men man har andra möjligheter än någon som precis har flyttat 
hit liksom. Ähm, så det blir ju att ja, det är där man får bo på något sätt. 
 
Intervjuare 1 [00:23:35]: Mm, mm, ja nej men för det är just en, en annan fråga det här med 
segregationen. 
 
Talare 1 [00:23:40]: Ja, mm. 
 
Intervjuare 1 [00:23:40]: Och vad man tänker kring det liksom och, ja, så. Så att, mm. 
 
Talare 1 [00:23:42]: Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:23:43]: Absolut. Men var vad tänker, hur skulle du beskriva Göteborg, om 
du skulle liksom? 
 
Talare 1 [00:23:50]: Oj [skrattar 00:23:51] . 
 
Intervjuare 1 [00:23:52]: Ja [skrattar 00:23:52] . 
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Talare 1 [00:23:52]: Stor fråga [skrattar 00:23:54] . 
 
Intervjuare 1 [00:23:54]: Mm, verkligen. Mm. 
 
Talare 1 [00:23:58]: Äh. 
 
Intervjuare 1 [00:23:55]: Eller vad är, ja, vad är Göteborg för stad? 
 
Talare 1 [00:23:59]: Vad är Göteborg för stad? [skrattar 00:24:04] Det blir svårt att komma 
på någonting såhär spontant som inte är det här klichéartade. 
 
Intervjuare 1 [00:24:09]: Ja, just det? 
 
Talare 1 [00:24:11]: Ja det är goa gubbar och det är liksom, nej gud vad svårt, ähm... 
 
Intervjuare 1 [00:24:20]: Du behöver inte bli… 
 
Talare 1 [00:24:21]: [skrattar 00:24:21] 
 
Intervjuare 1 [00:24:22]: …ta den här jättepucken heller, om du inte vill. 
 
Talare 1 [00:24:24]: Nej [skrattar 00:24:25] . 
 
Intervjuare 1 [00:24:26]: Men om, om jag frågar såhär då, vad vem är göteborgare tycker 
du? 
 
Talare 1 [00:24:30]: Vem är göteborgare? 
 
Intervjuare 1 [00:24:30]: Är det lättare? [skrattar 00:24:30] 
 
Talare 1 [00:24:30]: Ja [skrattar 00:24:31] det är nog lätt, men jag tänker såhär, alla som bor i 
Göteborg är göteborgare. 
 
Intervjuare 1 [00:24:37]: Mm. 
 
Talare 1 [00:24:37]: Ähm, så enkelt är det, men det finns ju också den stereotypa 
göteborgaren [skrattar 00:24:44] , som alla stockholmare tycker är, men såhär, jag har tyckt 
att det var lite roligt för jag har sett folk som har skrivit på sociala medier och sånt, att nu får 
Göteborg sluta vara så klichéartade liksom att, att de har sett folk som går omkring såhär 
speciellt under Way out west såhär, att å nej nu måste vi sköta oss, nu får stockholmarna 
liksom inte få vatten på sin kvarn, så har det ändå kommit någon och varit såhär hallå du, ska 
du, och liksom varit såhär extremt göteborgare [skrattar 00:25:10] , ähm. 
 
Intervjuare 1 [00:25:12]: Mm, vad är det extremt göteborgare, om du bara skulle? 
 
Talare 1 [00:25:13]: [skrattar 00:25:13] 
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Intervjuare 1 [00:25:13]: Dra klichéerna liksom? 
 
Talare 1 [00:25:17]: Nej men då är man ju såhär go gubbe och man pratar liksom [på 
göteborgska 00:25:20] på ett visst sätt och så drar man ordvitsar ähm och man, ja men det, 
man går till Feskekörka och det och det är la gott, det är la gott och göra det, man är lite 
såhär, tar det med en klackspark [skrattar 00:25:37] , äh, ja, lite så [skrattar 00:25:39] . 
 
Intervjuare 1 [00:25:40]: Men kan den, kan det vara i vilken ålder som helst som man är sån? 
 
Talare 1 [00:25:45]: Äh det känns som att såhär det börjar krypa ner i åldrarna kan jag tycka, 
eller såhär, min sambo börjar röra sig mot liksom [skrattar 00:25:53] , ähm, min bror börjar 
också röra sig mot [skrattar 00:25:56] den typen av person, men det känns som att det, det 
är det äldre gardet liksom, nej de de som har jobbat på varvet som har byggt folkhemmet, 
mycket den, det gänget [skrattar 00:26:07] . 
 
Intervjuare 1 [00:26:08]: Mm, just det. 
 
Talare 1 [00:26:09]: Kurt Olsson, älskar Kurt Olsson, mycket Kurt Olsson tänker jag att det är 
[skrattar 00:26:14] . 
 
Intervjuare 1 [00:26:11]: Mm, tänker man män också framför allt eller, det är en ledande 
fråga men? [skrattar 00:26:16] 
 
Talare 1 [00:26:16]: Äh, lite lite både och kan jag tycka, äh, jag älskar ju också såhär de lite 
äldre riviga göteborgska kvinnorna, jo jag tror att, jag tänker nog lite både och men att det är 
olika kategorier av personer liksom [skrattar 00:26:35] på något sätt, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:26:38]: Mm, just det. Mm. Ähm men om, om man ändå tänker såhär att du 
skulle, för du trivs i Göteborg eller? 
 
Talare 1 [00:26:47]: Ja [skrattar 00:26:48] det gör jag. 
 
Intervjuare 1 [00:26:50]: [skrattar 00:26:48] Ja, och vad, om du skulle liksom få någon att 
flytta hit, hur skulle du motivera det då, varför ska man bo här? 
 
Talare 1 [00:26:58]: Varför ska man bo här [skrattar 00:27:00] , alltså jag tror det är svårt att 
för mig motivera också, just eftersom jag vet, det är jättesvårt att lägenhet [skrattar 
00:27:04] så, och jag tror att jag också är väldigt partisk, alltså jag är väldigt hemmakär, så 
jag tror jag har svårt att motivera för någon annan såhär, vad, vad är de stora punkterna som 
gör att man ska bo här liksom, jag har jättesvårt att motivera det [skrattar 00:27:21] . 
 
Intervjuare 1 [00:27:22]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:27:23]: Ähm...det är nära till havet. 
 
Intervjuare 1 [00:27:28]: Ja men precis men om du skulle säga typ tre saker som är bra med 
Göteborg? 
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Talare 1 [00:27:31]: Tre saker som är bra med Göteborg, det är nära till havet, har vi, ähm, 
äh… [skrattar 00:00:01], äh, nej men gud, jag tycker det är jättesvårt att komma på såhär 
bullet points till... 
 
Intervjuare 1 [00:27:48]: Ja, men det är, det är svårt. 
 
Talare 1 [00:27:51]: Det är jättesvårt tycker jag [skrattar 00:27:52] . 
 
Intervjuare 1 [00:27:52]: Ja, någon dålig sak då? 
 
Talare 1 [00:27:54]: Någon dålig sak, bostadsbristen [skrattar 00:27:54] . 
 
Intervjuare 1 [00:27:55]: Ja, förstås, mm. 
 
Talare 1 [00:27:58]: Äh, det finns, jag skulle säga att en bra sak med Göteborg är att jag 
tycker att vi har ganska bra kultur här, jag gillar de museer som finns och de som finns i 
närområdet, och så en till [skrattar 00:28:19] , ja men jag gillar naturen på något sätt, vet 
inte om naturen skiljer sig från liksom någon annanstans, men jag, det gillar jag mycket, jag 
gillar de grönområden vi har i Göteborg. 
 
Intervjuare 1 [00:28:34]: Mm, finns det några platser som du känner särskilt är liksom? 
 
Talare 1 [00:28:39]: Men då är det nog ganska mycket Skatåsområdet tycker jag väldigt 
mycket om, ja men ute vid havet, vid Saltholmen och sådär, äh men också ute, vad heter det, 
jag har en kompis som brukar, vi brukar åka till Ganletbadet tror jag det heter, eller brukar, 
vi har gjort det några gånger, hon gör det mycket [skrattar 00:28:58] och jag har varit med 
några gånger, där tycker jag det är jättefint också. Ähm... var mer? Det blir ju att det är 
Skatås mycket för att det är där jag bor liksom och det är nära och... 
 
Intervjuare 1 [00:29:14]: Vad, är det mycket att ni liksom promenerar eller? 
 
Talare 1 [00:29:16]: Ja, jag brukar promenera, ibland ut och springa och sådär, ähm, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:29:23]: Mm, det är jättefint där, det är hela Delsjön där sen också. 
 
Talare 1 [00:29:25]: Ja, precis. 
 
Intervjuare 1 [00:29:25]: Som följer på, eller hur? 
 
Talare 1 [00:29:28]: Precis, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:29:28]: Så man kan gå rätt länge. 
 
Talare 1 [00:29:30]: Ja [skrattar 00:29:30] , man kan, man kan gå en bra bit [skrattar 
00:29:33] . 
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Intervjuare 1 [00:29:34]: Just det. Men finns det ställen inne i stan som du gillar eller liksom 
när du ska in sådär? 
 
Talare 1 [00:29:40]: Mm, ja, det beror lite på vad man ska göra, men, det känns som att man 
rör sig en del vid Järntorget och sånt där, att det kanske är där som jag och, såhär, mina 
kompisar brukar vara. Ähm... En bra sak till med Göteborg är Gyllene Prag [skrattar 00:30:10] 
, det är ett ställe som jag älskar, där brukar jag och mina kompisar gå regelbundet. 
 
Intervjuare 1 [00:30:15]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:30:16]: Äh, ja, det är en bra grej, så det är mycket i det området tror jag som vi 
rör oss. 
 
Intervjuare 1 [00:30:20]: Mm, är du i Slottsskogen något? 
 
Talare 1 [00:30:23]: Har varit mer när jag var yngre, har tyckt väldigt mycket om 
Slottsskogen, kan fortfarande tycka att det är jättemysigt, men typ när jag var yngre så var 
man mer såhär i Azaleadalen. 
 
Intervjuare 1 [00:30:34]: Mm. 
 
Talare 1 [00:30:34]: Äh [skrattar 00:30:35] , där har jag inte så stor lust att vara nu [skrattar 
00:30:38] . 
 
Intervjuare 1 [00:30:39]: Mm, för att? 
 
Talare 1 [00:30:39]: För att det är väldigt mycket folk [skrattar 00:30:42] , och jag tror att det, 
det hade sin tjusning när man var kanske 15, 16, och nu så känner jag att nej tack, det. 
 
Intervjuare 1 [00:30:47]: Var det som att man liksom, gick man dit så var det alltid folk där 
liksom? 
 
Talare 1 [00:30:52]: Ja, såhär, hängde typ. 
 
Intervjuare 1 [00:30:54]: Ja just det, men för det var inte de här, för ibland är det stora, att 
det kommer som chalmerister eller andra skolor och sånt som? 
 
Talare 1 [00:31:00]: Ja nej inte riktigt så utan då var det... 
 
Intervjuare 1 [00:31:01]: Det var mer som en samlingsplats? 
 
Talare 1 [00:31:03]: Ja men lite så, och så var det väl typ ett bra ställe att mötas upp liksom, 
att såhär, var det en solig dag så, ja men vi går till Azalea och så sitter man där [skrattar 
00:31:12]  och så sitter alla andra där också liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:31:14]: Okej, men är det liksom i just någon viss ålder eller var det bara så 
för er kanske eller? Vet du det? 
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Talare 1 [00:31:16]: Jag vet faktiskt inte men jag tror att såhär, äh, man kanske, vi kanske, jag 
och mina kompisar började kanske vara där när vi var, ja kanske inte, ja 15 16 någonting, och 
så kanske man gjorde det, ja vissa gör det ju fortfarande ibland, jag var nog där senast för, 
vad kan det ha varit, tre år sen någonting, för nu tycker jag det blir för jobbigt [skrattar 
00:31:44]  med så mycket folk. 
 
Intervjuare 1 [00:31:45]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:31:46]: Men jag gillar Slottsskogen annars men jag tror att, nu när jag bor så 
nära, eller så jag kan tycka att Slottsskogen är kul för att man går och kollar på djuren liksom 
för jag tycker det är mysigt liksom, men annars såhär, som grönområde betraktat så tror jag 
att jag har blivit för van vid att man har de här [skrattar 00:32:04] liksom lederna. 
 
Intervjuare 1 [00:32:05]: Mm, just det. 
 
Talare 1 [00:32:08]: Äh men jag vet, jag har nog varit där en del när jag var yngre. 
 
Intervjuare 1 [00:32:12]: Mm, även som barn eller var det, vart var ni då? 
 
Talare 1 [00:32:15]: Inte lika mycket tror jag, ja var var vi då? [skrattar 00:32:20] Men då tror 
jag också vi var mycket, man gick till Apslätten och man gick till Härlanda tjärn och man. 
 
Intervjuare 1 [00:32:26]: Apslätten det är? 
 
Talare 1 [00:32:29]: Apslätten är, vad ska man säga, det är som en stor gräsplan liksom, om 
man kommer från, ska vi se, om man kommer från Kålltorp, Kålltorps fritidsgård, kanske inte 
säger så mycket, men om man kommer från Kålltorpshållet och ska gå mot Härlanda tjärn så 
finns det en stor gräsplan liksom på vägen, det är Apslätten. 
 
Intervjuare 1 [00:32:49]: Mhm, inte upp förbi Björkekärr då utan? 
 
Talare 1 [00:32:54]: Nej precis, utan. 
 
Intervjuare 1 [00:32:53]: TV, gamla TV-huset där? 
 
Talare 1 [00:32:57]: Ja precis, och så, nu ska vi se vilken hållplats det kan vara som man går, 
Töpelsgatan kanske det är, nej det är kanske för långt. 
 
Intervjuare 1 [00:33:01]: Mm, ja just det men då vet jag ungefär. 
 
Talare 1 [00:33:04]: Ja. Men då, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:33:05]: Funkar det som en sån också, yta typ? 
 
Talare 1 [00:33:08]: Ja jag vet faktiskt inte, jag vet bara att jag har sett bilder på typ när jag 
och mina syskon och sen våra barndomskompisar typ var och fikade där någon gång, vet inte 
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om vi gick dit så ofta eller så men, men jag vet ju att såhär på senare år, i och för sig senare 
år men det var ju typ 10 år sen, men att såhär picknickfestivalen började ju i på Apslätten i 
Kålltorp liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:33:31]: Mhm, det känner inte jag till, vad är det? 
 
Talare 1 [00:33:34]: Det var, jag tror att det var mycket för det här att det hade 
uppmärksammats att det var lite såhär rasism i, i området. 
 
Intervjuare 1 [00:33:43]: Mm. 
 
Talare 1 [00:33:43]: Så startades det, först var det ett fackeltåg för hon tjejen som hade, där 
de hade ryckt av henne slöjan. 
 
Intervjuare 1 [00:33:51]: Mm. 
 
Talare 1 [00:33:51]: Och sen så tror jag, jag vet inte om det var direkt på grund av henne 
men att man ville starta någonting för liksom mångfald och gemenskap i stadsdelen, så då 
var det, ja vad kallas det, jag tror det hette såhär Vi på filten eller något sånt där, hette 
någon grupp som startades då för att man ville samla området tror jag, så då så sjätte juni i 
ett antal år så hade man, ja en gratisfestival liksom, där det var musik och ja. 
 
Intervjuare 1 [00:34:24]: Mm, vad bra. 
 
Talare 1 [00:34:26]: Ja det var väldigt mysigt faktiskt, det var roligt att se liksom ett sånt 
initiativ typ. 
 
Intervjuare 1 [00:34:31]: Mm, mm, verkligen. Men känner du att du är liksom, vad är man, är 
man Härlandabo eller är man Örgrytebo eller? [skrattar 00:34:40] 
 
Talare 1 [00:34:40]: Jag tror att jag är väldigt mycket Härlandabo [skrattar 00:34:43] , jag tror 
att jag tar avstånd lite från Örgryte [skrattar 00:34:47] , men jag vet inte om det är för, eller 
såhär, det är inget statement utan det är mer att såhär jag känner mig inte som Örgrytebo 
utan jag känner mig som Härlandabo, för det är så jag har liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:34:55]: Mm, för går det liksom en geografisk gräns detta är Örgryte och här 
är Härlanda? 
 
Talare 1 [00:35:00]: Ja men jag tror, alltså jag har lite svårt att veta, för det känns som att det 
är så många delar i stadsdelen, jag vet att i alla fall att jag är inte uppväxt i Kålltorp, för det 
fick jag lära mig att om man var född på en viss sida av Torpagatan då bodde man i Kålltorp 
och annars så bodde man i Torpa eller Härlanda, det är lite vagt vad det kallas, äh, men och 
sen så, men sen vet jag inte var gränsen från Kålltorp till Örgryte är [skrattar 00:35:32] , det 
är där det blir lite luddigt för mig, om det kan vara, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:35:36]: Mm, men det är lite intressant för att just eftersom, jag är 
uppvuxen i väster så jag har inte det liksom. 
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Talare 1 [00:35:40]: Ja [skrattar 00:35:41] . 
 
Intervjuare 1 [00:35:41]: Men det är ju ändå sån gammal stads, eller det, liksom det hör ju till 
Göteborgs äldre delar. 
 
Talare 1 [00:35:44]: Ja, precis. 
 
Intervjuare 1 [00:35:45]: Och just att jag kan verkligen tänka mig att man hade, identifierade 
såhär då. 
 
Talare 1 [00:35:52]: Ja, precis [skrattar 00:35:49] . Jo men för att jag tror att, eller för de hus 
jag bor i nu, det är ett av såhär bostadsbolagets äldsta hus tror jag, så det, det är ju verkligen 
såhär gamla Torpa bor jag i nu och sen så, men sen vet jag inte om det är en skillnad på typ 
Kaggeled, Munkebäck, Härlanda. 
 
Intervjuare 1 [00:36:10]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:36:11]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:36:12]: Men du, om du ska säga var du är uppvuxen så säger du? 
 
Talare 1 [00:36:16]: Härlanda tror jag, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:36:18]: Mm. Men är du göteborgare också? 
 
Talare 1 [00:36:21]: Jag är göteborgare [skrattar 00:36:22] , fast det är också lite roligt för det 
känns som att det kan vara, ska man vara riktig göteborgare i vissas ögon ska det också vara 
flera generationer tillbaka [skrattar 00:36:31], för att det har jag många kompisar som såhär, 
de är liksom urgöteborgare, det känns som att min sambo är också urgöteborgare. 
 
Intervjuare 1 [00:36:39]: Mm. 
 
Talare 1 [00:36:40]: Medan mina föräldrar kommer från, mamma kommer från Medelpad 
utanför Sundsvall och pappa kommer från Halland, så [skrattar 00:36:50] , så att det har 
blivit lite att såhär, äh inte att någon har såhär ifrågasatt men såhär för någon som inte 
kommer från Göteborg så tycker de att jag pratar göteborgska, men vissa som kommer från 
Göteborg tycker inte alls att jag pratar göteborgska för att jag har, ja men jag tror inte jag har 
växt upp riktigt med, pappa pratar ju på något sätt göteborgska, ish, men min mamma gör 
det inte [skrattar 00:37:13] . 
 
Intervjuare 1 [00:37:14]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:37:15]: Så att men det är lite så skillnader och vilka ord man använder kan det 
också vara, för att jag tror att typ såhär svale till exempel fick jag lära mig vad det var i 
kanske mellanstadiet, äh, ja men såna, ja. 
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Intervjuare 1 [00:37:27]: Mm, vad intressant. 
 
Talare 1 [00:37:27]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:37:27]: Har du har du känt dig ifrågasatt och liksom? 
 
Talare 1 [00:37:30]: Nej inte, inte riktigt, det har mest varit på skoj liksom att såhär, jaja men 
[skrattar 00:37:37] . 
 
Intervjuare 1 [00:37:38]: Hur kommer det sig att de, dina föräldrar, hamnade i Göteborg då? 
 
Talare 1 [00:37:41]: Pappa tror jag, gud [skrattar 00:37:44] , kanske jag ljuger. 
 
Intervjuare 1 [00:37:44]: Behöver inte så men bara? 
 
Talare 1 [00:37:47]: Men jag tror att pappa flyttade hit för att han, jag tror han pluggade i 
Borås först, fick, får jag för mig, men sen så flyttade han hit och började gå på nation och 
sådär, att han pluggade här på något sätt, och jag tror att kanske för honom att det var lite 
mer naturligt att flytta till Göteborg eftersom han ändå är uppväxt relativt i närheten, 
mamma är jag mer osäker på, hon pluggade nog här tror jag. 
 
Intervjuare 1 [00:38:14]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:38:15]: Gud vad det känns som att jag fått det här berättat för mig och att jag 
[skrattar 00:38:18] inte riktigt minns.  
 
Intervjuare 1 [00:38:20]: Men de träffades här? 
 
Talare 1 [00:38:22]: De träffades här, precis, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:38:24]: Och så, så du, du är född här? 
 
Talare 1 [00:38:26]: Jag är född här, ja precis. 
 
Intervjuare 1 [00:38:24]: Och dina syskon? 
 
Talare 1 [00:38:27]: Ja, alla mina syskon är födda här. 
 
Intervjuare 1 [00:38:27]: Hur många syskon har du? 
 
Talare 1 [00:38:30]: Jag har två helsyskon och så har jag ett halvsyskon. Mm. 
 
Intervjuare 1 [00:38:33]: Mm, härligt med syskon? 
 
Talare 1 [00:38:35]: Ja, verkligen [skrattar 00:38:37] . 
 
Intervjuare 1 [00:38:35]: Mm, ja, eller det kan ju vara på olika sätt men. 
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Talare 1 [00:38:37]: Ja, det [skrattar 00:38:38] . 
 
Intervjuare 1 [00:38:39]: Ofta så, oftast är det härligt. 
 
Talare 1 [00:38:39]: Det känns som att man märker sötman när man har växt upp på något 
sätt [skrattar 00:38:44] . 
 
Intervjuare 1 [00:38:45]: Just det, just det, precis. Men en annan fråga bara, apropå detta 
med Göteborg så, hur har du, vilken, du känner till begreppet göteborgsanda kanske? 
 
Talare 1 [00:38:56]: Har säkert hört det, tveksammare vad det innebär [skrattar 00:39:00] . 
 
Intervjuare 1 [00:38:59]: Mm, vad skulle du, hur skulle du, vad säger det dig liksom, eller? 
 
Talare 1 [00:39:02]: Vad säger det mig. 
 
Intervjuare 1 [00:39:03]: Vad du tänker på om man säger det begreppet? 
 
Talare 1 [00:39:05]: Vad tänker jag på, göteborgsanda, det låter ju som att det ska vara 
någonting såhär, jag vet inte, något, något som sitter i ryggraden och som liksom, 
göteborgsanda... Ingen aning vad det kan betyda, eller såhär, det är klart man kan komma på 
saker som det kan betyda men jag har svårt att säga vad det skulle betyda för mig att ha 
göteborgsanda liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:39:31]: Mm, nej men för det finns ju ingen liksom egentlig såhär exakt 
definition av vad det är liksom. 
 
Talare 1 [00:39:37]: Nej. 
 
Intervjuare 1 [00:39:37]: Men men människor tolkar det helt olika och alla vi har frågat har 
också tolkat det väldigt olika. 
 
Talare 1 [00:39:43]: Ja. Ja... det är svårt att säga om det finns något gemensamt för alla 
göteborgare [skrattar 00:39:52] på något sätt, vilket är klart att det finns ju inte men alltså 
jag menar, vad kan göteborgsandan vara? 
 
Intervjuare 1 [00:40:01]: Men om du vill att jag ska säga ungefär vad vad många tänker så är 
det dels är det liksom den här delen då som är mer, som oftast beskrivs som mer positiv 
med, med just lite det här goa göteborgare. 
 
Talare 1 [00:40:12]: Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:40:12]: Eller att man är liksom extra, ja, öppen eller trevlig eller någonting 
sånt, menar en del, men sen så finns det också den här som kanske är, framför allt lite äldre 
personer som tänker på med liksom, att man har jobbat politiskt väldigt nära, mellan politik 
och näringsliv och lite, åt korruptionshållet till fast inte kanske helt och hållet men ändå att 
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det har varit såhär korta vägar för att man snabbt ska få gjort saker och då har det liksom 
varit, inte alltid glasklart. 
 
Talare 1 [00:40:43]: Jaha. 
 
Intervjuare 1 [00:40:45]: Så det kan också kallas för göteborgsanda och förknippas med 
liksom tidigare politiker eller sådär. 
 
Talare 1 [00:40:49]: Okej, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:40:54]: Så det är därför vi också frågar lite vad, vad finns kvar, vad tänker 
man på liksom sådär, men det har inte riktigt? 
 
Talare 1 [00:40:59]: Alltså det här med korruptionen har helt passerat mig [skrattar 
00:41:03] . 
 
Intervjuare 1 [00:41:03]: Nu menar jag inte, säger jag inte att det är så. 
 
Talare 1 [00:41:04]: Nej nej. 
 
Intervjuare 1 [00:41:05]: Att de politikerna var korrupta, men det finns en sån. 
 
Talare 1 [00:41:05]: Men, men att det var en, eller jag tror kanske min pappa har pratat om 
det men, men för mig har jag ingen relation till just den delen, utan då är det väl att ha, eller 
då är det ju mer den här goa gubbar andan liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:41:19]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:41:17]: Äh tror jag som jag får mer [skrattar 00:41:23] , men det känns också 
som att det är, alltså en göteborgsanda av det förflutna på något sätt, så att jag har, eller 
såhär, om jag, jag tror det är därför jag har lite svårt för det för jag tror att jag försöker 
översätta den här goa gubbar andan till vad är det nu, och jag tror att jag har lite svårt att 
såhär, det är klart att det är svårt att försöka definiera sin samtid [skrattar 00:41:47] i, i en 
mening, men jag tror att jag har lite svårt att översätta vad den skulle vara nu. 
 
Intervjuare 1 [00:41:51]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:41:50]: Så det kanske fortfarande är samma göteborgsanda liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:41:54]: Ja det, för en del kanske liksom. 
 
Talare 1 [00:41:55]: Ja [skrattar 00:41:55] . 
 
Intervjuare 1 [00:41:58]: Det är ju väldigt olika och det är självklart liksom beroende på 
jättemånga saker, vem man är och vad man gör och var man kommer ifrån och allting. Men 
vad tänker du om, om framtiden, eller Göteborgs, stadens liksom framtid, om du föreställer 
dig kanske om 50 år eller så, vad hur skulle du säga, har du någon? 
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Talare 1 [00:42:18]: Oj, jättesvårt. 
 
Intervjuare 1 [00:42:20]: Mm. 
 
Talare 1 [00:42:20]: Ähm... alltså jag kan fundera på ibland på hur staden kommer se ut rent 
liksom, alltså för det byggs ju så mycket hela tiden, så det kan jag vara lite nyfiken på ibland, 
hur liksom staden kommer se ut rent liksom bostadsmässigt och hur arkitekturen kommer se 
ut och ja, lite så, men hur kommer staden se ut... Jag kan ju [skrattar 00:43:01] hoppas lite 
att såhär, jättekonstig koppling kanske men såhär [skrattar 00:43:08]  att Göteborg stad som 
liksom offentlig sektor kommer vara bättre organiserad, för det har jag också hört att det 
inte är världens kanonorganisation alla gånger. 
 
Intervjuare 1 [00:43:20]: Mm. 
 
Talare 1 [00:43:21]: Äh, ja hur kommer staden se ut, jag hoppas på att, att man verkligen har 
satsat på bostäder, alltså det här, det här grundläggande, alla ska ha någonstans att bo. 
 
Intervjuare 1 [00:43:34]: Mm. 
 
Talare 1 [00:43:34]: Äh, och att man satsar på, jag tror att jag hoppas på, och det blir mer 
förhoppningar än vad jag tror kommer hända, men jag hoppas på att man satsar mycket på 
det kollektiva, det vi alla har tillsammans på något sätt. Och att det blir, ja... att vi får mer 
gemensamma utrymmen och att vi får mer som vi alla kan ta del av på något sätt. 
 
Intervjuare 1 [00:44:05]: Mm, mm, kan du, har du tänkt, eller jag tänker, äh jag tänker den 
här kopplingen mellan politik och det som händer [skrattar 00:44:14] liksom. 
 
Talare 1 [00:44:16]: Ja[skrattar 00:44:16] 
 
Intervjuare 1 [00:44:16]: Såhär, kan du känna att det, att du kan påverka eller har du liksom 
funderat? 
 
Talare 1 [00:44:23]: Mm, alltså kan kan man ju alltid, men jag tycker det är så svårt på något 
sätt för att det känns som att ideologin har försvunnit mycket ur politiken [skrattar 
00:44:37], att man, man tycker saker [skrattar 00:44:39], alla tycker någonting, men sen 
varför man tycker någonting eller hur det hänger ihop med en ideologi känns väldigt svårt, så 
jag tycker det är svårt att påverka människor också för att, också för att det blivit väldigt 
mycket, eller jag tycker att politiken har blivit lite melodifestivalen, att såhär, nu ska vi veta 
vad partiledarna tycker om för romcoms och vad de vad de brukar ha på fredagsmyset, och 
så baserar man på, på det liksom, så jag tycker det är så svårt att påverka och att det blir 
väldigt mycket det individualistiska, att man ser om sitt eget hus, vilket jag, jag fattar varför 
man gör det[skrattar 00:45:16], jag köper det på ett sätt men, men äh, ja, det blir väldigt 
mycket att nej men jag vill ha kvar min städhjälp eller jag vill ha liksom, jag vill att, att jag ska 
få det så bra som möjligt liksom. Så jag tycker det är lite svårt att påverka på det sättet, men 
det är ju väldigt mycket på individnivå i och för sig, äh, men jag tror att det är lite svårigheten 
i det också att det är väldigt individualistiskt nu. 
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Intervjuare 1 [00:45:46]: Mm. 
 
Talare 1 [00:45:50]: Så jag tycker, ja jag tycker det är svårt, för just det som jag vill påverka är 
att det liksom, det ska bli mer fokus på kollektivet [skrattar 00:45:55] , och om då alla sitter 
och tänker individualistiskt så är det väldigt svårt att påverka på en större skala också liksom. 
 
Intervjuare 1 [00:46:00]: Mm, men kan du känna dig förhoppningsfull ändå eller känns det 
bara sådär? 
 
Talare 1 [00:46:06]: Både och tror jag, det skiftar lite [skrattar 00:46:08], vissa dagar så bara, 
ja men det här kommer lösa sig och vissa dagar så känns det nej, nej det är väldigt mycket 
att man ser om sitt eget och det är viktigast att jag har råd med en lägenhet och det är 
viktigast att... att jag får min öppna planlösning liksom [skrattar 00:46:24] så, ja. 
 
Intervjuare 1 [00:46:27]: Mm, nej men det är spännande, då kan man tänka på om 100 år när 
de lyssnar på detta vad det är man, hur ser det ut då. 
 
Talare 1 [00:46:32]: Ja [skrattar 00:46:32] . 
 
Intervjuare 1 [00:46:32]: Och vad tänker de liksom om, om oss. 
 
Talare 1 [00:46:37]: Ja men verkligen [skrattar 00:46:35] . 
 
Intervjuare 1 [00:46:36]: Eller så, kan man känna. 
 
Talare 1 [00:46:40]: Ja, hur de har det då. 
 
Intervjuare 1 [00:46:41]: Men, men känner du att du vill bo kvar i Göteborg eller har du? 
 
Talare 1 [00:46:45]: Ja. Och det, eller såhär, å ena sidan för att jag vet inte vart jag skulle 
flytta annars liksom [skrattar 00:46:53] , jag har inget, jag har ingenstans att längta på något 
sätt, men också så är det ju, jag har ju hela mitt sammanhang här liksom, jag har ju alla, eller 
i och för sig, jag har ju släkt och sånt på andra ställen, men i övrigt såhär, alla kompisar, så 
hela mitt kompisgäng är ju folk som jag har liksom känt sen jag var tre fram till liksom så har 
det bara byggts på det här så jag har väldigt såhär, mitt kontaktnät är här liksom, och det 
känns också som att, ja men det, lite det som jag pratade om innan att såhär, det är ju också 
en fördel ur det här rent själviska, har man kontakter på ett ställe så har man kanske lite 
lättare att komma in på arbetsplatser eller liksom vad det nu kan vara. 
 
Intervjuare 1 [00:47:34]: Absolut. Men om du inte fick bo i Härlanda, var skulle du vilja bo då 
någonstans? 
 
Talare 1 [00:47:40]: Alltså jag är ju lite sugen på att flytta utanför staden kanske i och för sig, 
till kranskommuner eller någonting, men, men jag tror att det hade blivit, det är också svårt 
att få bostad där, men typ Majorna, vilket det känns som att alla [skrattar 00:47:55], alla i 
min ålder vill liksom, eller jag vet inte det känns som att det är väldigt poppis att bo i 
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Majorna, men jag tror det också är för att min sambo kommer från Majorna och är uppväxt i 
Majorna, så han, han längtar nog lite tillbaka också även om han trivs där vi bor nu. 
 
Intervjuare 1 [00:48:10]: Mm, mm. 
 
Talare 1 [00:48:11]: Så hade han nog gärna bott [skrattar 00:48:12] i Majorna om han hade 
fått. 
 
Intervjuare 1 [00:48:16]: Mm. Ska kolla vad klockan har blivit, vi har hållit på en stund. 
 
Talare 1 [00:48:22]: Ja [skrattar 00:48:23]. 
 
Intervjuare 1 [00:48:23]: Är det något särskilt du känner att du vill, det här har vi inte kommit 
in på eller vad? 
 
Talare 1 [00:48:29]: Nej, det känns som att det har varit väldigt bra frågor faktiskt [skrattar 
00:48:32] . 
 
Intervjuare 1 [00:48:32]: Mm, mm. Vad bra. 
 
Talare 1 [00:48:34]: Svåra dock, svårare än jag hade tänkt, såhär man ska specificera saker 
som man kanske har en känsla av men inte kan sätta ord på, på något sätt, äh och saker man 
absolut inte tänker på, som var jag rör mig, jag rör mig ju säkert på helt andra ställen än vad 
jag har sagt liksom [skrattar 00:48:52]. 
 
Intervjuare 1 [00:48:50]: Ja just det. Du får ringa in och komplettera. 
 
Talare 1 [00:48:53]: Ja precis, hallå, jag är faktiskt också här ibland [skrattar 00:48:56] . 
 
Intervjuare 1 [00:48:57]: Precis, ja. 
 
Talare 1 [00:48:58]: Ja. Nej men jag tror, det är nog bra [skrattar 00:49:01], de frågorna. 
 
Intervjuare 1 [00:49:04]: Ja men absolut, men som sagt, du får jättegärna. 
 
Talare 1 [00:49:07]: Ja[skrattar 00:49:07] 
 
Intervjuare 1 [00:49:07]: Om du kommer på något som du, det här vill jag ha med, så får du 
jättegärna komplettera med det. Men jag ska fråga också bara vad, vad som fick dig att vilja, 
att tacka ja till att vara med? 
 
Talare 1 [00:49:19]: Jo men jag tror att, dels så är det ju en rolig erfarenhet för mig såhär, 
men också så tycker jag att, att det är kul att få bidra på något sätt, att, nu var, nu kom, nu 
halkade jag in lite liksom på slutet och det bara såhär oj nu behöver vi hitta någon, så det är 
också lite att man, ja men det är klart att, att jag hjälper till lite, men jag tycker att det är 
ändå, ja men roligt att få bidra, sen så vet jag inte om [skrattar 00:49:45] , mina uttalanden 
är, är liksom jag vet inte, de är inte bättre än någon annans, så liksom. 
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Intervjuare 1 [00:49:54]: Ja men, nej men de är verkligen, alltså det är verkligen jätterelevant 
och det är jätteintressant. 
 
Talare 1 [00:49:57]: [skrattar 00:49:58] Ja. 
 
Intervjuare 1 [00:49:58]: Allas, och det blir ju just också, lagda tillsammans som det blir sånt 
himla spännande material, där man kan se, det blir ju just vad alla de här olika människorna 
från Göteborg idag tycker och tänker så det är jätteroligt, och jag är jätte, vi är jätteglada att 
du ville vara med. 
 
Talare 1 [00:50:14]: Ja, [skrattar 00:50:15] tack. 
 
Intervjuare 1 [00:50:16]: Så stort tack. 
 
Talare 1 [00:50:17]: Ja tack själva. 
 
Intervjuare 1 [00:50:19]: Mm, ska vi stänga av om vi känner oss färdiga? 
 
Talare 1 [00:50:21]: Ja, om du känner dig [skrattar 00:50:20] så gör vi det. 
 
Intervjuare 1 [00:50:23]: Då gör jag det. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 


